
Zápisnica z XX. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 22. Augusta o 17.00 h 

 

 

Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

 

Prítomní: 

 

Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, , Stanislav Šimurda, Ing. 

Marián Finik, Ing. Dominik Šturek 

 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Mokošáková Ľudmila 

 

Zapisovateľka: Mgr. Ľubica Babinská 

 

Neprítomní: Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Dominik Lešňovský 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

P R O G R A M: 

 

 

Otvorenie – starosta uvítal poslancov a všetkých prítomných a otvoril zasadnutie obecného 

zastupiteľstva 

Starosta: Prečítal program zasadnutia obecného zastupiteľstva a dal hlasovať za program. 

Hlasovanie za program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek 

Proti:   

Zdržanie: Stanislav Šimurda 
 

 

Starosta: privítal pani Oľgu Čiernikovú, ktorá má záujem o predĺženie nájomnej zmluvy. 

Oľga Čierniková: Poprosila by som predĺžiť nájom aspoň na 5 rokov, pretože budovu by som 

chcela ďalej zveľaďovať, aby nechátrala, ale keďže na zveľaďovanie by som použila vlastné 



finančné prostriedky chcela by som mať istotu, že to nerobím zbytočne a že za nejaký čas 

budem musieť odstúpiť.  

Starosta: Myslím si, že keby sme predĺžili nájom na 5 rokov, bolo by to dobre, ale v prípade, 

že by sa naskytol nejaký väčší projekt, ktorý by sme mohli využiť, vyplatili by sme odstupné, 

ktoré by pokryli aspoň náklady.  

Ing. Martin Šturek: Ja s týmto návrhom súhlasím. Zmluvu o nájme predĺžiť na 5 rokov  by bolo 

v poriadku, ale s tým, že by sme sa dohodli aj na tej výpovednej lehote. 

PhDr. Zlatica Gereková: Ja by som bola za to , že výpovedná lehota by bola pol roka. 

Oľga Čierniková: Je to len na Vás ako sa dohodnete. 

Starosta: Navrhujeme teda 5 rokov a pol roka výpovedná lehota? 

Ing. Marián Finik: A na tej cene nájmu zostávame tak ako doteraz? 

Mgr. Zuzana Lipovská: Každoročne investuje do údržby a ide investovať znova. V opačnom 

prípade by sme do toho museli investovať my ako obec.  

 

Hlasovanie za predĺženie nájmu obecnej budovy na dobu  5 rokov  s výpovednou lehotou pol 

roka.  

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Vyzval pani ekonómku Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby predstavila úpravu rozpočtu 

Mgr. Zuzana Lipovská: Predstavila úpravu rozpočtu za II.Q. 2022. Má niekto k nemu nejaké 

otázky? 

Úprava programového rozpočtu za 2.Q.2022 obec Zubrohlava 
         

              
 

ROZPOČET 
Schválený 

rozpočet 

Posledná úprava 

rozpočtu 

Upravený 

rozpočet 
Rozdiel 

         
 

         

 

Bežné príjmy 

             1 812 

888                 1 950 754             2 049 105     
98 351 

         

 

Kapitálové príjmy                            -                                  -                       7 268     7 268 
         

 

Čerpanie RF                 147 500                    211 417                211 417     0 
         

 

Finančné príjmy                            -       

                  33 

745                  33 745     
0 

         

 



Príjmy RO - ZŠsMŠ                   76 200     

                  87 

270                107 767     
20 497 

         

 

Príjmy spolu  

             2 036 

588                 2 283 186     
        2 409 302     126 116 

         

 

   
  

         
 

Bežné výdavky                 711 438                    751 739                767 334     15 595 
         

 

Kapitálové výdavky                 172 500                    247 414                271 053     23 639 
         

 

Finančné výdavky                            -                                  -                             -       0 
         

 

Výdavky RO - ZŠsMŠ 

             1 152 

650     
            1 207 306             1 256 784     49 478 

         

 

Výdavky spolu  

             2 036 

588                 2 206 459     
        2 295 171     

88 712 
         

 

              
 

Hospodárenie obce                            -       

                  76 

727     
           114 131     37 404 

         

 

               

Program:                             

(Druh výdavku) 

Schválený 

rozpočet 

Posledná úprava 

rozpočtu 

Upravený 

rozpočet  
Rozdiel 

         

 

1-Plánovanie, 

kontrola, manažment 

obce  

                469 804                    467 046                469 274     2 228 

         

 

*600                 387 804                    384 422                386 650     2 228 
         

 

*700 
                  82 000     

                  82 

624     
             82 624     0 

         

 

*800                            -                                  -                             -       0 
         

 

2-Služby občanom 
                  27 353     

                  27 

500     
             27 489     -11 

         

 

600 
                  27 353     

                  27 

500     
             27 489     -11 

         

 

700                            -                                  -                             -       0 
         

 

3-Odpadové 

hospodárstvo 
                114 230                    118 557                119 264     707 

         

 

600                 103 230                    107 557                108 264     707 
         

 

700 
                  11 000     

                  11 

000     
             11 000     0 

         

 

800                            -                                  -                             -       0 
         

 



4-Komunikácie  
                  53 912     

                  58 

448     
             58 671     223 

         

 

600 
                  31 912     

                  31 

912     
             31 912     0 

         

 

700 
                  22 000     

                  26 

536     
             26 759     223 

         

 

5-Vzdelávanie              1 157 

650     
            1 242 296             1 290 124     47 828 

         

 

z rozpočtu obce:                      5 000                      35 255                  35 255     0 
         

 

600                      5 

000     

                  34 

975     
             34 975     0 

         

 

700                            -                              280                        280     0 
         

 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 152 650                1 207 041            1 254 869     47 828 
         

 

MŠ - 600                   298 700                      334 962                  344 044     9 082 
         

 

ZŠ - 600                   660 950                      675 859                  693 605     17 746 
         

 

ŠJ - 600                   156 400                      158 760                  179 760     21 000 
         

 

ŠKD - 600                     36 600                        37 460                    37 460     0 
         

 

700                             -                                  -                              -       0 
         

 

6-Šport a voľnočasové 

aktivity                   73 310     
                  83 

575     
             94 303     10 728 

         

 

obec:                   58 310                      58 310                  62 192     3 882 
         

 

600 
                  38 310     

                  38 

310     
             38 310     0 

         

 

700 
                  20 000     

                  20 

000     
             23 882     3 882 

         

 

VČA spolu:                   15 000                      25 265                  32 111     6 846 
         

 

VČA obce - 600 
                  15 000     

                  15 

000                  15 000     
0 

         

 

700 
                           -       

                  10 

000     
             15 196     5 196 

         

 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                              265                     1 915     1 650 
         

 

700                             -                                  -                              -       0 
         

 

7-Kultúra 
                  24 175     

                  26 

939     
             26 939     0 

         

 



600 
                  24 175     

                  26 

939     
             26 939     0 

         

 

700                            -                                  -                             -       0 
         

 

8-Prostredie pre život                   61 418                    123 133                138 689     15 556 
         

 

600 
                  34 418     

                  36 

752     
             39 924     3 172 

         

 

700 
                  27 000     

                  86 

381     
             98 765     12 384 

         

 

800                            -                                  -                             -       0 
         

 

9-Bezpečnosť, právo a 

poriadok                   29 046     
                  32 

995     
             44 728     11 733 

         

 

600 
                  18 546     

                  22 

402     
             32 181     9 779 

         

 

700 
                  10 500     

                  10 

593     
             12 547     1 954 

         

 

10-Sociálne služby 
                  25 690     

                  25 

690     
             25 690     0 

         

 

600 
                  25 690     

                  25 

690     
             25 690     0 

         

 

700                            -                                  -                             -       0 
         

 

Spolu               2 036 

588     
            2 206 179             2 295 171     88 992 

         

 

*600 - bežné výdavky 

rozpočtu                      

* 700 - kapitálové 

výdavky rozpočtu       
         

 

              
 

     
 

     
 

     
 

         
 

           

             
 

              
 

              
 

Starosta: Začíname nové Verejné Obstarávanie na energetický audit, ideme urobiť všetko na 

novo. Aktuálne sme ukončili Kompostovisko pri futbalovom ihrisku, mať kompostovisko je 

pre nás tiež veľká výhoda. 

Ing. Martin Šturek: Chcem sa opýtať, či už máme vyriešené palivo na zimu. 



Starosta: Áno. Na obecnom úrade už palivo máme, ale peletky ešte nemáme. s tými peletkami 

momentálne neviem v akých sumách sa budeme pohybovať. Do tohto som zaangažoval aj Ľuba 

Sroku. Peletiek potrebujeme aspoň celý kamión, čo si myslím, že si tým bude veľký problém, 

vôbec nevieme čo sa bude diať. Do požiarnej zbrojnice išlo zatiaľ asi tak 5 paliet a na obecný 

úrad 10 paliet. Všetko čo sa kde dokladá máme zaznačené.  

Ing. Martin Šturek: Môžem vedieť, o koľko sa nám to tento rok navýši? 

Starosta: Zatial ešte nevieme, ale bojím sa toho koľko nám to urobí. 

Mgr. Zuzana Lipovská: Tento rok by sme s tým zatiaľ mali vyjsť, no neviem čo bude po ďalšie 

roky. 

 

Hlasovanie za kapitálové výdavky v sume 10 000 eur – Projekt – žiadosť o energetický audit, 

budova obecného úradu.  

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek,  

Proti:   

Zdržanie: Stanislav Šimurda 

 

Hlasovanie za kapitálové výdavky v sume 6 000 eur na výstavbu kompostoviska pri futbalovom 

ihrisku v Zubrohlave 

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek,  

Proti:   

Zdržanie: Stanislav Šimurda 

 

 

Starosta: Prečítal bod č. 6. VZN obce Zubrohlava o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Zubrohlava.  

Starosta: Možno budeme robiť úpravy dodatku. Vláda ešte neschválila pásma. Zmenil sa rozpis 

súm za stravu pre jednotlivé kategórie stravníkov školskej jedálne. Myslím že s touto zmenou 

môžu byť spokojní aj zamestnanci a aj cudzí stravníci.  

Ing. Martin Šturek: Menilo sa navýšenie aj v Školskom klube?  

Starosta: Áno v školskom klube sa navýšenie zmenilo z 12 € na 15€. 

 

17:40 Stanislav Šimurda, odišiel zo Zastupiteľstva 

17:45 Ondrej Čiernik , oneskorene prišiel na Zastupiteľstvo 

Starosta: Oboznámil Ondreja Čiernika, ktorý na zastupiteľstvo prišiel neskôr  

o predchádzajúcom bode: Všeobecné záväzné nariadenie obce Zubrohlava o výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 



obce Zubrohlava. Zmenu by sme nechali tak na pol roka, s tým že môžeme rátať, že by sa to 

ešte mohlo zmeniť.  

Starosta: S tým navýšením stravovania sme nešli do žiadnych extrémov, nechceme na tom 

zarábať, ide o to aby sme na tom neprerábali. 

 

DISKUSIA  

 

Hlasovanie za schválenie zmeny VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Zubrohlava.  

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Ondrej Čiernik 

Proti:   

Zdržanie:  

 

DISKUSIA 

Starosta: Stále prebieha problém spojený s cyklotrasou, preto sme sa o tomto probléme boli 

poradiť aj s právnikom. Budeme potrebovať schváliť právne služby na advokátsku kanceláriu. 

Zatiaľ ešte nevieme koľko to bude stáť, ale náklady s tým spojené musia byť schválené aj 

zastupiteľstvom. Problém je tam veľký preto Vás prosím o schválenie zastupovania našej strany 

advokátskou kanceláriou. 

Ing. Marián Finik: A kde vlastne nastal problém? 

Starosta: V projekte bolo napísané, že cyklo-chodník ide po idúcich cestách, lenže sa to 

nedostalo do papierovej formy, pretože to bolo robené ako drobná stavba. Cyklo-chodník malo 

robiť MBM, dohodli sme sa s nimi, no MBM nám to nakoniec nepodpísali a teraz sa s nimi 

nijako nevieme dohodnúť.  

Mgr. Ľudmila Mokošáková: MBM sa stále vyhovára, že je vojna a používa stále ďalšie a ďalšie 

iné výhovorky na nezrealizovanie stavby, a keďže vieme že došlo k navýšeniu nejakých 

položiek tak sme ich vyzvali nech tieto položky aj vyšpecifikujú. bohužiaľ ich odpoveď bola 

celé hlásenia štatistického úradu. Nakoniec sa problém, že trasa ide po súkromných pozemkoch 

odstránil, pretože celý chodník ide po SPF na ktorý máme súhlas.  

Starosta: MBM nezačalo stavať preto, že tam boli stromy a našli aj ďalšie dôvody, pre ktoré 

vraj nemôžu chodník stavať. Aby sme predišli problémom, požiadal som urbár, aby všetky 

stromy, ktoré prekážajú stavbe cyklo-chodníka vypília/odstránia a bude to vyriešené, lenže 

neskôr sme tiež zistili, že toto nebol ich problém, ale že chceli cenu navýšiť až o 50 %. O tomto 

sme sa taktiež radili s právnikom, ktorý nám poradil, že máme navštíviť televíziu a zverejniť 

toto ich „vydieranie“. 

Ing. Marián Finik: Sú úseky vyčistené tak, že by mohol prísť bager a mohli začať stavať? 



Starosta: Ešte to nie je celkom vyčistené, ale keby začali odspodu všetko by bolo v poriadku, 

lenže oni potrebovali len aby našli ďalší dôvod prečo nemôžu začať. No nakoniec sme my 

zistili, že oni vlastne na výstavbu nemali ani dostatok ľudí.  

 

Ing. Dominik Šturek: Koľko máme finančných prostriedkov na toto navýšenie? 

Starosta: To ešte nevieme. Musí sa urobiť aj nové Verejné obstarávanie.  

Ing. Marián Finik: Čo by nás to stále, keby tie stromy vypílime? 

Starosta: Predstavovalo by to nejakých 10 až 15 % z projektu, čo je nejakých 15 000 €. Ale 

vypílenie stromov nie je hlavný problém.  

Ing. Dominik Šturek: Svojím spôsobom nás iba vydierajú, pretože chodník sa už dávno mohol 

stavať.  

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Oni nám stále píšu, že nemôžu začať stavať. My sme im dokázali, 

že oni vlastne už začali, potom znova napísali, že je problém na strane obce a takto sa to ťahá 

stále dookola. Teraz začali s tým, že nechceme pristúpiť na metodický pokyn. 

DISKUSIA 

Ing. Marián Finik: Dá sa ešte nejak odstúpiť od zmluvy? 

Starosta: Nie, od zmluvy sa už odstúpiť nedá, pretože toto sa netýka len nás, ale aj ďalších troch 

obcí, ktoré by museli vrátiť peniaze. 

Ing. Marián Finik: Trasu by bolo potrebné fyzicky prejsť.  

Starosta: Trasu sme fyzicky prešli viackrát. Preli sme to s viacerými firmami. Prešli to takmer 

všetky firmy ale MBM nie, aj keď tvrdili že trasu majú prejdenú, už vtedy som vedel, že to 

bude problém, preto chcem aby nás zastupovala advokátska kanceláriu.  

 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za schválenie financovania advokátskej kancelárie pri zastupovaní riešenia 

problému spojeného s realizovaním stavby Cyklochodníka.  

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Ondrej Čiernik 

Proti:   

Zdržanie:  
 

DISKUSIA 

 

 

 



Hlasovanie za schválenie územného plánu  

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Ondrej Čiernik 

Proti:   

Zdržanie:  
 

DISKUSIA 

 

Starosta : Prišli nám 3 žiadosti o odkúpenie obecného pozemku. 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za odkúpenie pozemku pod miestnu komunikáciu  za 1 €  

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Ondrej Čiernik 

Proti:   

Zdržanie:  

 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za schválenie žiadosti o  navýšenie odmien v sume 14 175 € 

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Ondrej Čiernik 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Hlasovanie za schválenie žiadosti o navýšenie odmien v sume 5 200 € 

  

Za: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik 

Šturek, Ondrej Čiernik 

Proti:   

Zdržanie:  

 

DISKUSIA  

Starosta: Ďalší problém ktorý máme, je problém s vyvážaním odpadu. Problém vzniká keď sa 

zmení šofér. Preto by som Vás chcel požiadať, aby ste aj vy vedeli vysvetliť ľuďom, že 

momentálne je vo vyvážaní odpadu zmätok, pretože teraz sa tam stále niečo mení. Zatiaľ to 

stále nie je až také zlé, doteraz sme zatiaľ všetko vyriešili, ale bojíme sa zimy. Už som aj 

rozmýšľal, že ich nejako rozdelím, aby sa zabehli. S touto spoločnosťou, urobíme to, že sa budú 

v budúcnosti montovať čipy, ktoré sa budú odklikávať a pri vysypaní si ho načíta a bude sa 



vedieť že kôš je vysypaný. Je to niečo ako čiarový kód, ktorý stačí iba založiť, netreba ho 

montovať. 

Mgr. Zuzana Lipovská: Na tento čipový systém by sme chceli nabehnúť v priebehu budúceho 

roka.  

DISKUSIA 

Ing. Dominik Šturek: Ja by som sa chcel opýtať či by bolo možné aby obec kúpila nejaké 

oddychové lavičky  pre starších ľudí. 

Starosta: Nie je problém, nejaké lavičky máme, treba len vybrať vhodné miesto a môžeme ich 

namontovať. 

 

DISKUSIA 

 

Starosta poďakoval poslancom a ostatným účastníkom a o 19:45 ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

 

          Pavol B u g e ľ  

          starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice  

 

........................................ 

Ing. Marián Finík 

 

....................................... 

Ing. Martin Šturek  

 

 

 


